

PROTOKOLL RY 11/2024

Datum: 2024-09-17

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Fredrik Andersson (FA), Ledamot
Lars Jonsson (LJ), SBF
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén

Frånvarande: Benny Cronert (BC), Ledamot
Jonas Kruse (JK), SM-styrgruppen

Till Officiella meddelanden:

-
- § 171 Mötets öppnande
 - § 172 Föregående mötesprotokoll
 - § 173 Fastställande av mötets dagordning
 - § 174 Pågående ärenden
 - § 175 Ekonomi
 - § 176 Landslag
 - § 177 SM
 - § 178 Däck
 - § 179 Teknik
 - § 180 Säkerhet
 - § 181 Dispenser
 - § 182 Öppet Rallyforum
 - § 183 SGA
 - § 184 Rallyregler
 - § 185 Övriga frågor
 - § 186 Nästa möte
 - § 187 Mötets avslutande
-

§ 171 Mötets öppnande

- Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 172 Föregående mötesprotokoll

- Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§ 173 Fastställande av dagordning

- Dagordning för mötet fastställdes.

§ 174 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 175 Ekonomi

- Ny rapport utskickad, vi håller oss inom ramen, men behöver se över kostnaderna för resor/boende när vi bokar via resebyrå inför 2025.

§ 176 Landslag

- Motorsport Games är på intågande och där har vi en del rallydeltagare.

§ 177 SM

Styrgruppen:

- JR och FA presenterade vad som pågår inom SM-Styrgruppen för närvarande, där arbete med framtidsdokument och tidtagning/tracking är stora delar.
- Det utökade säkerhetsarbetet under SM-deltävlingarna fortsätter under finaltävlingen i Trollhättan, med samma stil som användes i Linköping.

§ 178 Däck

- Mail från Anders Åberg ang Yokohama A036
Patrik Persson skulle ta fram ett underlag som skulle användas. FA pratar med Patrik.
- Anmälningstiden för nya vinterdäck går ut 15 oktober, inte hört något ännu.
Möte med AKK, inget nytt.

§ 179 Teknik

- Hur öppnar vi för "gamla" grp H? Vägning Trollhättan
En primär punkt i frågan är att bilarna i "gamla" GrH inte har någon viktbegränsning. Önskar se hur vikten förhåller sig i dagens vagnpark? Noga att påpeka att vägning är frivillig och endast för att vi ska få statistik. DL kollar med arrangör i Nässjö. Förslag från TK att väga i Hässleholm.
- Rapport från Nat 4WD
Nästa möte kommer ske under nästa vecka. Förslag som arbetas fram kommer att bollas till utskottet. Alla nationella 4wd bilar i samma reglemente. Gäller på alla nivåer där man kör med 4wd-bilar, oavsett teknisk specifikation.
- Grp F, stötdämpare
JK har skrivit med leverantör. Sammanfattning: Det är en prisskillnad med utvändiga behållare. Hela byggkostnaden för en GrF bil blir väsentligt dyrare. JR informerar styrgruppen om utskottets åsikt att vi står fast att INTE tillåta utvändiga behållare på stötdämpare i GrF.
- Roger Fransson, mail om VOC
Handlar om att godkänna att VOC-bilar får delta i SBF-arrangerade tävlingar. Har inte varit något problem tidigare, borde inte vara något problem framöver. Nytt avtal för nästa 5 års period ska skrivas. JR tar fram ett underlag så utskottet får se vad som står i det befintliga avtalet.

- Långa hanteringstider för teknikfrågor
Behöver effektiviseras. Långa hanteringstider beror nog till stor del på att vi arbetar ideellt och inte kan lösa detta på arbetstid. Per Karlsson har kallat till ett möte, hur kan vi effektivisera hanteringen mellan TK och RU för att arbeta snabbare med input från experter i aktuella frågor så att RU sedan kan fatta beslut.
- Tomas Bergman, dispens placering av säten
TK har beviljat en personlig dispens till föraren. Bilen är handikappanpassad utifrån förarens behov och använd under många år. TK skickar underlag till RU för påseende.

§ 180 Säkerhet

- DL har skickat mail till teknikerna angående homologering av stolar. TK godkänner förslaget.
Beslut: RU beslutar att godkänner
- Många "oj"-frågor försvinner och kommer aldrig fram för att eventuellt kunna lära sig för framtiden.

§ 181 Dispenser

- Mail från Martin Edlund. Mattias Holm och Mikael Johansson, Västrally
Beslut: RU godkänner dispensansökan.

§ 182 Öppet Rallyforum

- DL jobbar vidare med frågan

§ 183 SGA

- Fysiskt möte i höst
- SGA-möte 2 oktober.
TT går igenom förslag på dagordning inför mötet.

§ 184 Rallyregler

- Tävlingsregler, kommentarer

§ 185 Övriga frågor

- TT, vår hemsida och Facebook
RU jobbar vidare med hemsidan och Facebook
- Närvarolista
TT tar fram en ny lista för 2025.

§ 186 Nästa möte

- Nästa möte bokad till den 1 oktober kl 19:00

§ 187 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 21:40.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Theres Thörnevall

Janne Rydh